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اس�تقلال كاري از 

شيوا نوروزي
      گزارش  

جمل�ه موضوعات 
مهم براي سرمربي 
تيم ملي فوتبال است. س�كان  هدايت تيم ملي 
پس از بيش از يك دهه به مربي ايراني س�پرده 
شده است. اينكه امير قلعه نويي قرار است چطور 
از پس حواش�ي متعدد برآيد و اجازه دخالت به 
كسي ندهد، مهم ترين چالش پيش  روي تيم ملي 
و همچني�ن س�رمربي جدي�د خواه�د ب�ود. 
قلعه نويي در شرايطي جانش��ين كي روش شد 
كه بر اساس ادعاها و رفتارهاي مهدي تاج، همه 
منتظر روي كار آم��دن يك مربی خارجي ديگر 
بودند، ولي در نهاي��ت و پس از كش وقوس هاي 
فراوان بالاخره قرعه به نام ژنرال افتاد و اين مربي 
پس از س��ال ها دوباره مرد اول نيمكت فوتبال 

كشورمان لقب گرفت. 
   برنامه هاي ژنرال

براي اطلاع از اسامي بازيكنان مدنظر امير قلعه نويي 
بايد تا 26اس��فندماه صبر كنيم. طب��ق توافقات 
صورت گرفته س��رمربي گل گه��ر روز جمعه براي 
آخرين بار در مصاف اين تيم با فولاد در جام حذفي 
روي نيمكت تيم س��يرجاني مي نش��يند و پس از 
آن رس��ماً به تيم ملي نقل م��كان مي كند، اين در 
حالي است كه گويا ليس��ت بازيكنان براي حضور 
در اردو نيز پ��س از جدال گل گهر- ف��ولاد اعلام 
مي شود. بر اساس برنامه ريزي انجام شده، اردوي 
تيم ملي از 28 اسفندماه آغاز خواهد شد و بازيكنان 

دعوت ش��ده نخس��تين تمرين خ��ود را زير نظر 
سرمربي جديد برگزار خواهند كرد. قلعه نويي كه 
چند روزي است به عنوان س��رمربي معرفي شده 
كارش را رسماً از 28اسفند آغاز خواهد كرد. جدال 
ايران- روس��يه، براي تيم كشورمان محكی جدي 
است. پس از باخت به امريكا در جام جهاني اردوي 
تيم ملي تعطيل ش��د و از آن زمان ب��ه بعد همه با 
حواشي مختلفي دس��ت وپنجه نرم كرده اند. حال 
كه بلاتكليفي تيم ملي به پايان رسيده است، همه 

منتظر بازي سوم فروردين ماه هستند. 
  درخواست هاي خارجي

بحث دستياران قلعه نويي هنوز پابرجاست. پس 
از اعلام رس��مي انتخاب س��رمربي، تاج، رئيس 
فدراس��يون خبر خارج��ي بودن دس��تيار اول او 
را تأييد ك��رد، اما رفته رفته خواس��ته هاي جديد 
قلعه نويي رونمايي مي شود. او اخيراً در غياب تاج 
كه خارج از كش��ور است، جلس��ه اي با مسئولان 
تيم ملي برگزار كرده و در خصوص موضوعاتي از 
جمله نحوه برگزاري اردوها، استفاده از لژيونرها و 
برنامه هاي تمريني صحبت كرده اس��ت. اين در 
حالي است كه پيش از اين سعيد الهويي، دستيار 
قلعه نويي در گل گهر، به عنوان يكي از دستياران 
سرمربي در تيم ملي معرفي ش��ده بود، اما گفته 
مي شود ژنرال از فدراس��يون خواسته است روي 
تاوارس، مربي سابق دروازه بان هاي سپاهان را نيز 
اس��تخدام كند، منتها تاوارس فعلًا با يك باشگاه 
برزيلي قرارداد دارد و در صورت پذيرفتن پيشنهاد 

ايران بايد با اين باشگاه فسخ كند. غير از دستيار 
اول و مربي دروازه بان ها كه قطعاً خارجي خواهند 
بود، گفته مي شود ژنرال خواهان به خدمت گرفتن 
مربي بدنساز خارجي نيز ش��ده است. جالب اين 
است كه ش��ايعاتي در خصوص اضافه شدن يك 
مربي ايراني ديگ��ر نيز به كادرفن��ي تيم ملي به 

گوش مي رسد. 
   پيشنهاد هيئت رئيسه

فدراسيون قصد دخالت در كار سرمربي تيم ملي را 
ندارد. با اينكه هنوز تكليف دستياران و برنامه هاي 
قلعه نويي مش��خص نشده اس��ت اما نايب رئيس 
فدراسيون با تأكيد بر اس��تقلال كاري ژنرال ابراز 
اميدواري كرد روزه��اي خوبي پيش روي تيم ملي 
باش��د. مهدي محمدنبي با اش��اره به اين موضوع 
گفت: »قطعاً قلعه نويي در مورد انتخاب دستيارانش 
اختيار تام خواهد داشت و فدراسيون دخالتي در 
انتخاب همكاران او نخواهد داشت. او جزو مربياني 
است كه سابقه هدايت تيم ملي را دارد، برنامه هايش 
را به فدراسيون داده و در جلسه اي از آن دفاع كرد. ما 
اصلاً در اين بحث ورود و مداخله اي نخواهيم داشت. 
از قبل هم همينطور بوده كه انتخاب دستياران از 

وظايف و اختيارات سرمربي تيم ملي است.«
نبي همچنين مدعي شد انتخاب امير قلعه نويي 
به پيشنهاد هيئت رئيس��ه انجام شده است: »به 
زودي جلسه تكميلي با قلعه نويي برگزار خواهد 
شد تا برنامه ها بيش��تر مورد بررسي قرار بگيرد. 
هيئت رئيس��ه فدراسيون ش��ناخت خوبي از او 

داش��ت، به همين خاطر به تاج پيش��نهاد شد و 
رئيس فدراس��يون هم پذيرفت و او سرمربي تيم 

ملي شد. به او تبريك مي گوييم.«
  حريف دوم ايران

نايب رئيس فدراسيون با اشاره به زمان پيوستن 
ژنرال به تيم ملي در خصوص پيدا كردن حريف 
جديد تداركاتي اظهار داشت: »تيم گل گهر روز 
26 اسفند در جام حذفي با فولاد بازي دارد و بعد 
از آن قلعه نويي در خدمت تيم ملي خواهد بود و 
اردوها را مديريت خواهد كرد. قرار بود در عيد با 
عراق هم بازي كنيم. عراقي ها پيشنهاد دادند ما 
به كشورشان برويم و اين بازي را برگزار كنيم كه 
ما نپذيرفتيم چراكه روز سوم فروردين در تهران 
با روسيه بازي داريم و هدف مان اين بود كه ديدار 
دوم را هم در تهران داشته باش��يم. همكاران ما 
در بخش بين الملل در حال رايزني با كشورهاي 
مختلف هستند تا هر كدام نهايي شد، به عنوان 

دومين حريف تيم ملي معرفي كنند.«
با توجه به اينكه تكليف س��رمربي تيم بزرگسالان 
مشخص ش��ده اس��ت، انتظار مي رود بلاتكليفي 
تيم اميد نيز به زودي به پايان برسد. نبي در پايان 
صحبت هايش به اين مسئله اشاره داشت: »نيت ما 
اين بود كه ابتدا تكليف سرمربي تيم ملي بزرگسالان 
را مشخص كنيم و بعد سراغ تيم اميد برويم. قطعاً 
در اين مورد هم هيئت رئيسه گزينه مدنظرش را 
به رئيس فدراسيون پيشنهاد خواهد كرد تا تصميم 

نهايي گرفته شود.«
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اعزام تيم  ملي تيروكمان ايران به كاپ آس��يا به دلي��ل بي پولي لغو 
شد. ملي پوش��ان تيروكمان چند ماهي اس��ت تمرينات خود را زير 

نظر سرمربي كره اي آغاز كرده اند و اين مربي برنامه ريزي خوبي براي ارتقای 
تيروكم��ان ايران در نظر گرفت��ه، اين در حالي اس��ت كه حضور در 

مسابقات چين تايپه بخش��ي از اين برنامه بود كه به دليل كمبود 
2ميليارد توماني اعزام لغو شد. مصطفي افشاري، دبير فدراسيون 

تيروكمان با تأييد اين خبر به ايرنا گفت: »براي اعزام تيم ملي 
تيروكمان ايران به مسابقات كاپ آسيا نيازمند 2ميليارد تومان 

بودجه بوديم كه متأسفانه تأمين نشد و اعزام ملي پوشان لغو شد. 
تيم از شش ماه گذشته در اردو و با آمادگي كامل منتظر 

اعزام بود كه متأس��فانه به دلي��ل عدم تخصيص 
اعتبارات امكان اعزام وجود ندارد. حمايت مالي 
در اين شرايط آخر سال سخت بود و از ابتدا 
هم روي اعتبار وزارتخانه حساب كرده بوديم 

كه متأسفانه انجام نشد.«  
شعباني بهار، رئيس فدراسيون نيز در اين 
خصوص اظهار داش��ت: »عنوان مي شود 
مس��ائل حقوقي درون فدراسيون باعث 
كسری بودجه شده اس��ت، در حالي كه 
مش��كل اصلي لغو اعزام، عدم تخصيص 

مابه التفاوت بودجه اي اس��ت كه وزارتخانه 
براي فدراسيون در نظر گرفته است. تاكنون 

نزديك 6۵درصد بودجه وزارت را دريافت 
كرده ايم و ۳۵درصد باقي مانده است.«

كاروان »شهيد حججي« در هانگژو

لغو اعزام به كاپ آسيا به خاطر 2ميليارد!

پانزدهمين نشست هيئت اجرايي كميته  ملي المپيك صبح ديروز با        خبر
رياست محمود خسروي وفا، رئيس كميته برگزار شد. در اين نشست 
تصويب شد در جهت گراميداشت مقام شامخ شهداي انقلاب اسلامي به خصوص شهداي مدافع حرم 
و شهيد بزرگوار محسن حججي، كاروان اعزامي جمهوري اسلامي ايران به نوزدهمين دوره بازي هاي 
آسيايي هانگژو به عنوان كاروان »شهيد حججي« نامگذاري شود. شهيد محسن حججي از شهداي 
گرانقدر مدافع حرم مرداد ماه سال ۱۳۹6در كشور سوريه به شهادت رسيد. نوزدهمين دوره بازي هاي 
آسيايي2۰22 اول تا ۱6مهرماه سال۱۴۰2 به ميزباني هانگژوی چين برگزار خواهد شد. پيش از اين 
قرار بود اين مسابقات تابستان۱۴۰۱ برگزار شود اما شيوع مجدد كرونا باعث شد مسئولان برگزاري 
بازي ها را با تأخير يك ساله برگزار كنند. حضور موفق كاروان كشورمان در اين مسابقات اهميت زيادي 

دارد، به همين  منظور سال سختي پيش روي ورزشكاران ايراني خواهد بود.

      چهره
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شب آخر يك هشتم نهايي ليگ  قهرمانان 

  تلاش ليورپول 
براي فرار از آتش »برنابئو«

در آخرين ش��ب از مرحله يك هش��تم نهاي��ي ليگ قهرمان��ان اروپا 
رئال مادريد پذيراي ليورپول بحران زده است و ناپولي نيز از اينتراخت 

فرانكفورت پذيرايي مي كند. 
پرونده اين مرحله امشب بسته مي شود و دو تيم ديگر به جمع هشت تيم 
برتر قاره سبز مي پيوندند. رئال در اين بازي خانگي با آرامش بيشتري به 
ميدان مي آيد. جدال دوباره با ليورپول اين بار در برنابئو است و با توجه 
به پيروزي ۵ بر 2 در آنفيلد همه چيز براي صعود بي دردسر كهكشاني ها 
مهياست. مادريد ي ها در جدال امش��ب كريم بنزما را در اختيار دارند. 
رفع مصدوميت كاپيتان خي��ال آنچلوتي را تا ح��دودي راحت كرده 
است، منتها اين نگراني وجود دارد كه بنزما باز هم از ناحيه مچ پا دچار 
آسيب ديدگي شود. كهكشاني ها به رغم تلاش هايي كه كرده اند، هنوز 
۹ امتياز كمتر بارسلونا دارند و با حس��رت به جايگاه صدرنشيني آنها 
نگاه مي كنند. از طرفي رئال كه ال كلاس��يكو رف��ت در كوپادل ري را 
نيز به آبي واناري ها واگذار كرده و از اين حيث نيز شرايط خوبي ندارد. 
تيم آنچلوتي پس از ديدار رفت با ليورپول، چهار بازي انجام داده و دو 

تساوي، يك شكست و فقط يك برد كسب كرده است. 
قرمزهاي مرسي سايد حس��ابي تحت فشار هس��تند. ليورپولي ها خيال 
نمي كردند در بازي رفت مقابل هواداران شان با پنج گل تحقير شوند. اگرچه 
تيم يورگن كلوپ انتقام اين باخت را از منچستر گرفت ولي مشكلات آنها 
كاملاً پابرجاست و ليورپول همچنان با بحران دست وپنجه نرم مي كند. اين 
تيم با شكست برابر بورنموث همه را ش��وكه كرد. ليورپول با اين شكست 
در رده شش��م ليگ برتر ماند تا براي گرفتن سهميه فصل آينده به شدت 
به دردسر بيفتد. ناهماهنگي بزرگ ترين چالش بندرنشينان است، كلوپ 
نتوانسته مشكلات خط حمله و دفاع ليورپول را برطرف كند. در بازي رفت 
بندرنشينان با دو گل از رئال پيش افتادند اما با دريافت پنج گل نشان دادند 
هيچ شباهتي به يك تيم مدعي ندارند. تيم كلوپ براي صعود به يك چهارم 

نهايي حداقل بايد سه گل بزند و گلي هم دريافت نكند. 
در ديگر بازي ناپولي ميزبان اينتراخت فرانكفورت است. صدرنشين سري آ 
در آلمان با دو گل اينتراخت را شكس��ت داده است و امشب براي صعود 
كار آساني دارد. نكته حاشيه اي اينكه هواداران دو تيم در بازي رفت باهم 
درگير شده بودند، به همين خاطر پليس ناپل اجازه ورود تماشاگران ساكن 
شهر فرانكفورت را به ورزشگاه نمي دهد. تيم اسپالتي در اين فصل طوفان 
به پا كرده و با يكه تازي در ايتاليا به هي��چ تيمي اجازه قدرت نمايي نداد. 
ناپولي علاوه  بر قهرماني در كالچو، خيز بلندي براي فيناليست شدن در 
ليگ قهرمانان برداشته است. در حال حاضر ناپلي ها موفق ترين تيم اروپايي 
در نتيجه گيري محسوب مي شوند و خودشان را براي كسب موفقيت هاي 
بزرگ آماده مي كنند. اينتراخت تيم ششم بوندس ليگاست و در سه بازي 

اخير خود دو تساوي و يك شكست به دست آورده است.

معرفي آجرلو و هيئت مديره 
سابق استقلال به دادگاه

خواهان بررسي بدون اغماض هستيم 
مديرعامل و اعضاي هيئت مديره وقت استقلال دادگاهي شدند. ابهامات 
مالي دوران مديريت مصطفي آجرلو در باشگاه استقلال همچنان به قوت 
خود باقي است و اين مسئله باعث شده است او و اعضاي هيئت مديره به 
دادگاه معرفي شوند. بعد از بركناري آجرلو از مديرعاملي آبي ها و بازگشت 
فتح الله زاده، اخبار مختلفي در خصوص ريخت وپاش هاي مالي استقلال 
منتشر شد و حتي توضيحات مديرعامل بركنار شده نيز نه هواداران و 
مردم را قانع كرد و نه نهادهاي قضايي را. حسين قربانزاده از معرفي آجرلو 
به دادگاه خبر داد. رئيس سازمان خصوصي سازي با اشاره به اين مسئله 
اظهار داشت: »بعد از بررسي كامل عملكرد مديرعامل و هيئت مديره 
وقت باشگاه اس��تقلال، اين افراد به اتهام كتمان وقايع مالي و عدم ارائه 
اطلاعات جامع و كامل مطابق مواد ۷2 و ۷۵ قانون اجراي سياست هاي 
اصل ۴۴، به مراجع قضايي معرفي ش��دند. سهامداران و هواداران بحق 
مطالبه دارند و وظيفه ماست پيگيري كنيم. مديران سرخابي ها بدانند 
سازمان خصوصي س��ازي در اين دوره با هيچ كس عهد اخوت نبسته و 
دوران مماشات با سوءمديريت و تخلفات در باشگاه ها هم گذشته است. 
خوشبختانه از زمان بورس��ي شدن استقلال و پرس��پوليس و نظارت 
سازمان بورس و سازمان خصوصي سازي با هرگونه سوءمديريت، كتمان 

وقايع مالي و تخلفات برخورد خواهد شد.«
رئيس كل سازمان خصوص سازي با اشاره به تخلفات آجرلو گفت: »مديرعامل 
وقت باشگاه استقلال به رغم وجود تكاليف مصرح قانوني و حتي تعهد و اقرار 
مكتوب متأسفانه به روش��ني اين تكاليف و تعهدات را نقض و با هزينه كرد 
خارج از چارچوب و عرف، لطمات عديده اي به باش��گاه استقلال وارد كرده 
است. متأسفانه به رغم برگزاري جلسات متعدد و پيگيري هاي مكرر سازمان 
خصوصي سازي اطلاعات مخدوش و ناقصي ارائه كردند و اعضاي هيئت مديره 
وقت نيز به دليل اهمال در نظارت و پيگيري امور باشگاه بايد مورد پرسش 
و بازخواست قرار گيرند، البته ناگفته نماند اين جديت در پيگيري و تعقيب 
قضايي در دوره جديد بورسي شدن اين باش��گاه ها اتفاق مي افتد و حتماً با 
همين شيوه نظارت و پيگيري برخي مديران اسبق سرخابي ها نيز بايد خيلي 
زودتر از اين به دادگاه معرفي مي شدند كه متأسفانه اين اقدام به دلايلي مثل 
تعارف و رودربايستي يا بي توجهي انجام نشده است و اگر انجام مي شد شاهد 

چنين رويه هاي ناصوابي نبوديم.«
قربانزاده بر نگراني هاي موجود تأكيد كرد: »سهامدار و هوادار چه گناهي 
دارند كه ه��ر دوره يك مديرعام��ل مي آيد قبلي ه��ا را تكفير مي كند و 
خودش در باغ سبزي نشان مي دهد و دوباره او مي رود و اين چرخه عيناً با 
مديرعامل جديد تكرار مي شود! همين الان هم نمي دانيم مديرعامل فعلي 

چه  كار مي كند و نگرانيم صداي اين اقدامات هم بعداً بلند شود.«

ژنرال استقلال كاري می خواهد

ژيمناستيكامروزرئيسخودراانتخابمیکند

نزديك دو سال از آخرين روزي كه فدراسيون 
ژيمناستيك با رئيس اداره مي شد، مي گذرد و 

حالا قرار است امروز با برگزاري مجمع انتخاباتي 
اين فدراسيون رئيس جديد معرفي شود. 

ب��ر اس��اس اع��لام وزارت ورزش قرار اس��ت 
انتخابات اين فدراس��يون با اساسنامه اي كه 
در س��ال۱۳۹6 به تصويب فدراسيون جهاني 
رس��يده اس��ت، برگزار ش��ود. اين اساسنامه 
تفاوت هاي زيادي با اساسنامه فدراسيون هاي 
ورزش��ي آماتوري دارد. يك��ي از تفاوت هاي 
فاحش در اساسنامه مصوب شده در فدراسيون 
جهاني تركي��ب متفاوت اعض��اي داراي حق 
رأي اس��ت. همچني��ن گفته مي ش��ود طبق 
اين اساس��نامه برخي از رؤس��اي هيئت ها به 
دليل مشكلات، حق رأي نخواهند داشت. به 
احتمال زياد نماينده فدراسيون جهاني نيز در 
اين انتخابات ش��ركت خواهد كرد تا به نحوه 
برگزاري نظارت داشته باشد، البته از چند روز 
گذش��ته برخي تحركات خاص مشاهده شده 
اس��ت كه مي خواهند انتخابات را تحت تأثير 
قرار دهند. شنيده مي ش��ود برخي از اعضاي 

مجمع در صورت��ي كه نامزد موردنظرش��ان 
تأييدصلاحي��ت نش��ود و در انتخابات حضور 
نداش��ته باش��د، قصد تحريم مجمع را دارند. 
اقدام مدنظر اين افراد، مش��ابه همان چيزي 
اس��ت كه چندي قبل در انتخابات فدراسيون 
اسكواش رخ داد. در آن مجمع برخي از اعضا، 
اعتراض خود را با ترك مجمع اعلام كردند و به 
اين ترتيب، مجمع انتخابات از رسميت افتاد و 

به زماني ديگر موكول شد. 
نكته ديگر در خصوص انتخابات ژيمناستيك 
اينكه تا ظهر دي��روز خبري از تأييدصلاحيت 
كانديداها نب��ود و پولادگر، مع��اون قهرماني 
وزارت ورزش نيز ابراز اميدواري كرده اس��ت 
تأييدصلاحيت ها برس��د. در پايان زمان مقرر 
۱۱نفر ب��راي اين پس��ت ثبت ن��ام كرده اند و 
بايد ديد كدامي��ك از نامزدها تأييد صلاحيت  

خواهند شد.

 پايان دوران 

 سرپرستي 

در فدراسيون پرحاشيه

حامد قهرماني
      بازتاب

حضور حميد سجادي در جلسه هيئت دولت خبر خوبي 
بود كه در ايام پاياني سال شنيده شد. وزير ورزش كه با 
همراهانش در سانحه بالگرد آسيب  ديده و در بيمارستان 
بستري بود و حال خوشي نداشت، بعد از سپري كردن 
دوران نقاه�ت حالا دوب�اره در جلس�ات هيئت دولت 
حضور پيدا كرده اس�ت و مي تواند به كار ورزش كشور 
رسيدگي كند. براي حميد س�جادي آرزوي موفقيت و 
سلامتي داريم و اميدواريم با برنامه ريزي دقيق بتواند 
ورزش كشور را در سال سخت پيش رو به خوبي مديريت 
كند؛ سالي كه سال كسب سهميه المپيك و حضور در 
مسابقات مهم بين المللي است و ورزش بايد با فراغ بال 
به استقبال آن برود و اين ميسر نمي شود الا با كار درست 

و برنامه ريزي دقيق جناب وزير. 

سجادي در هيئت دولت

قاب

فريدون حسن

پرسپوليس در بدهی از رقيب عقب نيفتاد
هر دم از اين باغ بري مي رسد. اين داستان تمام نشدني دست درازي دو 
باشگاه هميشه بدهكار پايتخت يعني پرسپوليس و استقلال است كه 
دائماً در حال سركيسه كردن بيت المال يا قرض گرفتن از انواع و اقسام 

مؤسسه هاي مالي و بانك ها هستند. 
هنوز پرونده استراماچوني و باشگاه استقلال تمام نشده است و به نظر 
مي رسد با سكوتي كه بر اين باشگاه حاكم شده پول استرا از ناكجاآباد 
رسيده باشد كه حالا خبر از باشگاه ديگر بيرون مي آيد كه براي پرداخت 
بدهي هاي خارجي و داخلي خود در اين وانفساي اقتصادي ۱۵۰هزار 
دلار از يك بانك وام گرفته اس��ت. جالب اين است كه پرسپوليس اين 
مبلغ را بايد به صورت يكجا در موعد مقرر به حساب اين بانك برگرداند 
و آن وقت است كه بازهم پاي جيب مردم و بيت المال به ميان مي آيد. 
انگار با هم مسابقه گذاشته اند و حتي حاضر نيستند در بدهي بالا آوردن 

از هم عقب بيفتند. 
از طرفي صحبت هاي ديروز س��خنگوي قوه قضائيه در مورد تخلفات 
مالي پرس��پوليس هم جالب توجه بود. بر اساس صحبت هاي مسعود 
ستايشي، آنچه در بازرسي ها انجام شده، مشخص شده مواردي مانند 
امضاي ق��رارداد كارگزاري بدون تفويض اختي��ار، وضعيت مديريت و 
واريز درآمدهاي حاصل از محل قرارداد به حساب كارگزار مغاير قوانين 

و مقررات موضوعه بوده است. 
نكته جالب توجه در خصوص اين دو باشگاه اين است كه با وجود فروش 
بخشي از سهام شان و تزريق ۳۵۰ميليارد به حس��اب آنها باز هم چاه 
بدهي هاي شان پرُ نشده و ظاهراً هر چه پول به اين باشگاه ها رسيده بر 
باد رفته اس��ت، البته نبايد از ياد برد كه اين پول در اين دو باشگاه بايد 
صرف امور زيربنايي و استعداديابي مي شد اما مديران سرخابي همه را 
صرف پرداخت بدهي ها و مبالغ قرارداد بازيكنان كردند تا عملًا باز هم 

پول مردم حيف و ميل شود و كاري هم انجام نشود. 
مس��ئله مهم تر اينكه گويا اصلًا هيچ صدايي از س��وي مس��ئولان امر در 
خصوص اين دو باشگاه بيت المال خور زيان ده شنيده نمي شود. گويا براي 
آقايان مسئول اصلًا اهميتي ندارد كه در اوضاع و احوال سخت اقتصادي 
امروز و در روزهايي كه مردم با سختي و مشقت خاص گره هاي كور زندگي 
خود را به دندان مي كشند تا باز شود، اين دو باشگاه ميلياردها ميليارد پول 
مردم را به باد مي دهند و عين خيال شان هم نيست كه اين مبالغ هنگفت 

از جيب مردم خارج مي شود و به باد مي رود. 
ظاهراً قرار است بدهي هاي حاصل س��وءمديريت هاي اين دو باشگاه 
به هر نحو ممكن پرداخت ش��ود و اصلًا هم مهم نيست كه چگونه و از 
كجا. يك روز پاي مؤسسه هاي مالي وام دهنده به محرومان وسط است 
و روز ديگر بانك ها و ديگر مراكزي كه به نوع��ي دلار و ارز دارند و اين 
چرخه همچنان ادامه دارد. قسمت دردآور ماجرا هم آنجاست كه تمام 
اين ماجرا و اين فساد گسترده مالي به اسم شاد كردن دل هواداران دو 
تيم انجام مي شود. در حالي كه هوادار پرسپوليس و استقلال اين روزها 
براي نان شب شان هم محتاج هستند و به طور حتم براي شان دردآور 
اس��ت كه ببينند اينگونه پول شان س��ر از جيب عده اي درمي آورد كه 
كوچك ترين ثمري براي كشور ندارند و به طور حتم اين خواسته مردم 

است كه روزي جلوي اين همه فساد و بيت المال خوري گرفته شود.

كوروش باقري، مدير تيم هاي ملي وزنه ب��رداري درباره انتصاب 
نواب نصيرشلال به  عنوان س��رمربي تيم ملي بزرگسالان اظهار 
داشت: »نصيرش��لال جزو قهرمانان خوشنام ايران است و لياقت 
اين پست مهم را دارد. اميدوارم در اين فعاليت جديد موفق باشد. 
يكي از ابزارهاي مهم براي موفقيت، اعتماد بين سرمربي و رئيس 
فدراسيون است كه اين مسئله در وزنه برداري وجود دارد و ديده 
مي شود. ان شاءالله كه اين تصميم بتواند شرايط خوبي را براي تيم 
ملي در رويدادهاي پيش رو رقم بزند. او جوان است. خوشبختانه 
حمايت كافي از س��وي فدراس��يون وج��ود دارد و فكر مي كنم 
نصيرشلال مي تواند توانايي هاي خود را نشان بدهد. به هر حال او 
كسي است كه به وزنه برداري و شرايط قهرماني اشراف دارد و به 

نظرم انتخاب خوبي براي تيم ملي است.«

نصير شلال انتخاب خوبي بود

ش��هرام اربابي، رئيس كميته داوران  فدراس��يون  تكواندو گفت: 
»كميته داوران هيچ نقشي در اعزام داوران به مسابقات جهاني 
و پيكارهاي اوپن  ندارد. اتحاديه آس��يا هر سال، ۱۵اسم داوران 
جوان را از ما مي گيرد و خودش براي مسابقات گزينش مي كند. 
در فدراسيون جهاني نيز بر اساس عملكرد فعاليت داوران، آنان 
گزينش مي ش��وند. بس��ياري از داوران  با هزينه خودشان اعزام 
مي شوند. براي مسابقات توكيو هيچ داوري از ايران براي 6۰نفر 
ابتدايي انتخاب نشد اما اكنون من و خانم باقري براي مرحله اول 
دعوت شده ايم تا در جهاني و رويدادهاي بين المللي قضاوت كنيم 
و در نهايت از اين 6۰ نفر، 26داور براي حضور در المپيك پاريس 

گزينش مي شوند.«

نقشي در اعزام داوران نداريم

رسماً كارش را بعد از جام حذفي قلعه نويي 

 

مي كنددر تيم ملي آغاز 


